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ПОЛИТИЧЕСКИХ ИНФОРМАЦИОННЫХ КОНФИГУРАЦИЙ 

 

С.В. Серго  

 

Воспроизводство контура управления может осуществляться в форме активного и пассивного 

сообщения. Каждый из них преобразуется в определенных видах, образах. В зависимости от количества 

информации, отраженной в этих образах выделяют трансинформированный или квазиинформированный 

типы духовных образований. Уровень организации первого типа зависит от его организации, принципов, 

требований к ним. Качество преобразования информации фиксируется в ее этапах, содержании.  
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конфигурации. 

 

 

S.V. Sergo 

Interpretation problem of political information configurations 

The reproduction of management can be in the form of active and passive communication. Each of them is 

converted to specific types, images. Depending on the amount of information contained in these images it is 

distinguished transinformation and quasi-information types of spiritual entities. The level of the first type depends 

on its organization, principles, requirements for them. The quality of information transfer is recorded in stages, 

content.  

Key words: management, active and passive messages, types of message transformation, transinformation, 

quasi-information, quality of information transformation, information configurations. 
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